Date: 12 June 2022

Ref: CB/QSE/Legal/KM/301/zf-22

Mr. Nasser Abdullah Abdulghani Director of Market Operations & Control Qatar Exchange Doha - Qatar

Dear Sir,

Subject: CB USD 750 Million Asian Syndicated Loan led by Mizuho Bank Limited

We are pleased to advise you that The Commercial Bank (P.S.Q.C.) had mandated Mizuho Bank Limited on 4th Apr 2022 to Lead and arrange a dual tranche 3- & 5-years USD 400 Million Asian Syndicated Loan which was successfully oversubscribed up to USD 940 Million. We have decided to retain a higher facility amount of up to USD 750 Million. The purpose of the Facility is to refinance the existing debt and to meet the Bank's general funding requirements.

For more information, please do not hesitate to contact Mr. Fahad Badar, EGM, International Banking, Tel: 44202312; Email: fahad.badar@cbq.qa

We take this opportunity to express our appreciation for the continuing support.

Thank you.

Yours sincerely,

البنك التجاري COMMERCIAL BANK

التاريخ: 12 يونيو 2022 الإشارة:CB/QSE/Legal/KM/301/zf-22

السيد/ ناصر عبدالله عبد الغني المحترم،،، مدير إدارة عمليّات السوق والمراقبة بورصة قطر الدوحة - قطر

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: قرض مشترك آسيوي بقيمة 750 مليون دولار أمريكي للبنك التجاري بقيادة بنك ميزوهو المحدود

يرجى التفضل بالعلم بأن البنك التجاري (ش.م.ع.ق.)، قد قام بتفويض البنك ميز هو المحدود البتاريخ 4 أبريل 2022، لإدارة وتنظيم قرض مشترك آسيوي مزدوج الشريحة بقيمة 400 مليون دولار أمريكي وبأجل 3 سنوات و 5 سنوات، والذي تم زيادة الاكتتاب فيه بنجاح عن المبلغ الأصلي ليصل إلى 940 مليون دولار أمريكي، وقد قررنا إبقاء مبلغ تسهيلات أكبر بقيمة تصل إلى 750 مليون دولار أمريكي، العدة تمويل تسهيلات قائمة وتلبية الأغراض التمويلية العامة للبنك.

لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع السيد/ فهد بادار – مدير عام تنفيذي، رئيس الخدمات المصرفية الدولية على هاتف رقم: 44202312، بريد الكتروني: fahad.badar@cbq.qa.

شاكرين لكم حسن تعاونكم.

لكم منا جزيل الشكر.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Leonie Ruth Leibbridge EGM, Chief Operating Officer

The Commercial Bank (P.S.Q.C.) CR No. 150, PO Box 3232 Doha, State of Qatar Tel: +974 4449 0000 Fax: +974 4449 0070

تأسست في ١٠ أبريل ١٩٧٥، رأس الوال المحفوع ٤٠٤٧،٢٥٣،٧٥٠ ريال قطري



البنك التجاري يعلن الانتهاء من ترتيب قرض آسيوي مشترك لأجل بقيمة 750 مليون دولار أمريكي

الدوحة، قطر: أنهى البنك التجاري بنجاح ترتيب قرض آسيوي مشترك لأجل مزدوج الشريحة لمدة ثلاث وخمس سنوات بقيمة 750 مليون دولار أمريكي. وقد تم تكليف بنك ميزوهو كمنسّقٍ ومنظّمٍ.

تمّ إطلاق القرض بقيمة أولية قدر ها 400 مليون دولار أمريكي وحظي باهتمام واسع من قبل السوق واختتم الاكتتاب بفائض كبيرٍ مسجّلًا 940 مليون دولار أمريكي، وهذا خير دليل على ثقة المستثمرين في الأداء والإدارة المالية للبنك التجاري وقوّة الاقتصاد القطري. وقرّر البنك إنهاء القرض بقيمة أعلى من القيمة الأوليّة وهي 750 مليون دولار أمريكي، ما يعكس قوّة البنك المالية وسيولته. وتمّ استخدام عائدات القرض لسداد قرض سابق، ولأغراض تمويل أعمال البنك بشكل عام.

وفي تعليق على هذا النجاح قال السيّد جوزيف آبر هام، الرئيس التنفيذي لمجموعة البنك التجاري: "يقوم البنك التجاري بتنفيذ خطّته الإستراتيجية بشكل ثابت وهذا يحظى بتقدير السوق، ويتمتّع البنك بسجلٍ حافلٍ بإصدارات الصناديق الدولية والقروض، وهو ما ينعكس على الجودة والتنوع الجغرافي للبنوك المشاركة. أود أن أشكر البنك المنستق والشركاء الآخرين لدعمهم في تحقيق هذا النجاح للصفقة". كما علّق السيّد فهد عبد الرحمن بادار المدير العام التنفيذي ورئيس الخدمات المصر فيّة الدوليّة على نجاح الصفقة قائلًا: "إنّ الفائض في الاكتتاب بمقدار 2.35 ضعف القيمة الأصليّة مع الأسعار التنافسيّة وتنوّع المقرضين يعكس ثقة مجتمع المستثمرين الأسيويّين في قوّة النظام المصر في في قطر ".



Commercial Bank closes a USD 750 Million Asian Syndicated Term Loan Facility

Doha, Qatar: Commercial Bank has successfully closed a dual tranche 3- & 5-years USD 750 Million Asian Syndicated Term Loan Facility led by Mizuho Bank as Coordinator and Arranger.

The syndication was launched at an initial value of USD 400 Million. The transaction received strong interest from the market and closed significantly oversubscribed at a value of USD 940 Million, demonstrating investor confidence in Commercial Bank's financial performance and management, as well the strength of the Qatari economy. Ultimately, the Bank decided to close the facility at a higher facility amount of USD 750 Million, reflecting its strong liquidity position. The proceeds from the facility was used to replace an existing facility and for Commercial Bank's general funding requirements.

Commercial Bank's GCEO, Joseph Abraham, said: "Commercial Bank is executing well on its strategic plan which is recognized by the market and has a strong track record of international funds and debt issuance, reflected in the quality and geographical diversity of the participating banks. I would like to thank our Coordinator Bank and other partners for their support in making this transaction such as success." Fahad Abdulrahman Badar, EGM International Banking said: The oversubscription was by 2.35x with competitive pricing and well-diversified lenders showing the confidence of the Asian investor community in the strength of Qatar's banking system.

ENDS